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To: @rivm.nl]
Cc: @rive.ni];IEEEEEEC © rivm nl]
From:

Sent: Mon 8/17/2020 12:11:54 PM

Subject: RE: Capaciteitsuitvraag najaar RIVM. xlsx

Received: Mon 8/17/2020 12:11:55 PM

Dat is een goeie!
We hebben alle machines/systemen apart gescoord. Bottleneck is het uitpakken, wat deze keer apart benoemd

werd.

Want hetzelfde geldt ook voor 6 lightcyclers. Die kunnen een vette capaciteit aan bij elkaar opgeteld, maar deze

capaciteit kan ook niet gehaald worden, omdat alles eerst door de “trechter” van uitpakken en extractie moet.

We hebben trouwens bij FLOW vermeld dat deze enkel voor non-covid gebruikt wordt.

Ik kan er nog een mail aan wagen om het uit te leggen. Is dat handig?

trom: IERIE EEE ovr. >

Sent: maandag 17 augustus 2020 13:57

To: 5.1.2e @rivm.nl>

Ce: 5.1.2e <BR PERN @ rivm.nl>; JE ev nl

Subject: RE: Capaciteitsuitvraag najaar RIVM. xlsx

Eén vraag. FLOW is toch geen aparte capaciteit bovenop de huidige MagNA Pure en de lightcyclers. Gaan ze denken

dat we 658 MagNA PURE + 288 FLOW aankunnen?

Mvg

Sent: maandag 17 augustus 2020 13:20

To: @nvmm.nl' <|IEREEN@ nvmm.nl>

Cc: < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e rivm.ni>; [EE rivm.nl>

Subject: Capaciteitsuitvraag najaar RIVM.xIsx

Hierbij de uitvraag van deze week van het RIVM.


